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	May 15, 2014
	
	Le 15 mai 2014

	
	
	

	Coram:  Abella, Rothstein and Moldaver JJ.
	
	Coram : Les juges Abella, Rothstein et Moldaver

	
	
	

	BETWEEN:

Wanda Cummings

Applicant

- and -

Attorney General of Nova Scotia representing Her Majesty the Queen in Right of the Province of Nova Scotia

Respondent
	
	ENTRE :

Wanda Cummings

Demanderesse

- et -

Procureur général de la Nouvelle-Écosse représentant Sa Majesté la Reine du chef de la province de la Nouvelle-Écosse

Intimé

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motions for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and for dispensing with compliance with the Rules of the Supreme Court of Canada are granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Nova Scotia Court of Appeal, Number CA 415797, 2013 NSCA 113, dated October 8, 2013, and all ancillary motions are dismissed without costs.
	
	JUGEMENT

Les requêtes en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel et pour dispense d’observation des Règles de la Cour suprême du Canada sont accueillies.  La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Nouvelle-Écosse, numéro CA 415797, 2013 NSCA 113, daté du 8 octobre 2013, et toutes les requêtes accessoires sont rejetées sans dépens. 
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